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Onderwerp vraag:  Stand van zaken project “nieuwe cultuursite” 

Toelichtende nota 

 
Mei 2022 werden de plannen bekendgemaakt van de zogenaamde “uitbreiding en 

herinrichting” van de nieuwe cultuursite. Een nieuwe cultuursite die broodnodig is om het 
groeiend aantal leden in vnl. de Academie en het Conservatorium en op een kwalitatieve 
wijze op te vangen en te onderwijzen.  

  
De “aangekondigde” ambitie toen was om de Blauwe Zaal en een groot deel van de 

capaciteitsuitbreiding tegen de zomer van 2024 klaar te hebben. Het zou gaan om een 
investering van een kleine zes miljoen euro waarvan een derde door de Vlaamse overheid 
voor zijn rekening zou genomen worden aldus de toenmalige bevoegde schepen Anciaux. 

 
Via verschillende kanalen vernamen we dat er aan de initiële plannen al aardig geschaafd zou 

zijn en is er van een eerste zogenaamde capaciteitsuitbreiding al hoegenaamd geen sprake 
meer. Het personeel van het Conservatorium werd enkele maanden geleden op een wel heel 
summiere wijze op de hoogte gebracht van de laatste stand van zaken. Dit begint op het 

gemoed te wegen van de leerkrachten en leerlingen. Het nijpende plaatsgebrek is prangender 
dan ooit en daarenboven dreigt o.a. het Conservatorium leden te verliezen. 

 
 
Daarom ook onderstaande vragen. 

 
Wat zijn de huidige plannen voor de vernieuwde cultuursite? Welke timing van finale 

oplevering voorzien? Graag eveneens een concrete timing in verband met eerste fase 
(uitbreiding Conservatorium en Academie). 
 

Heeft de nieuwe bestuursploeg van de Stad Mechelen voldoende budget voorzien voor het 
volledige project (gezien ook de fel verhoogde kostprijs van bouwmateriaal en o.a. 

personeelskosten t.o.v. 2 jaar geleden)?  
 

Vlaanderen zou een derde van de kost dragen van de initiële 6 miljoen euro, klopt dit nog 
steeds? Welke voorwaarden werden gekoppeld aan de deze concrete financiële 



steunverlening? Zo is er vaak sprake van een bepaalde termijn waarin projecten dienen 
opgeleverd te worden anders dreigt men bovenlokale steun te verliezen?  

 
Voorziet men ook nog andere pistes om aan voldoende middelen te geraken? 

 
Werd een degelijke participatietraject uitgewerkt met alle stakeholders (zoals personeel, 
leerkrachten, ouders, buurtbewoners, horeca, e.a. gebruikers van de site)? 

 
Voorziet men ondertussen in de nodige tijdelijke oplossingen voor het plaatsgebrek? 
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